
Z Á P 1 S N 1 C A č. 6 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 18.06.2015, 

konanej v Staromestskej sieni od 15:30 do 18:30 hod. 

Prítomní: Bc. Ivan BÚTORA, Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav KOLLÁR, 
MHA, Viktor MURÁNSKY, PaedDr. Barbora ORÁČOVÁ, PhD., Mgr. 
Vladimír PALKO, Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, M.A. ArtD., Ing. Kristián 
STRAKA, Ing. Jana ŠPANKOVÁ, Ing. Tomáš ZIEGLER 

Ospravedlnení: Ing. Martin Borguľa 

Hostia: Martin Fabian, Ing. Viliam Denko 

Program rokovania: 

1. Prideľovanie povolení na rezidentské parkovanie. 

2. Koncepcia Staromestských vianočných trhov. 

3. Dopravná situácia na Vrátňanskej ulici. 

4. Rôzne. 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

Mgr. Palko navrhol zaradiť ako bod programu cyklotrasu na Radlinského. Hlasovaním 
v počte 1 za, 5 sa zdržali, 2 proti, členovia komisie s uvedeným návrhom nesúhlasili. 
Nasledovalo rokovanie podľa stanoveného programu. 

1. Prideľovanie povolení na rezidentské parkovanie 

Bod č. 1 otvoril Ing. Denko, ktorý komisii podrobne prezentoval pravidlá pri vydávaní 
povolení na rezidentské parkovanie (parkovacie nálepky). Zároveň uviedol, že mestská časť 
bude každoročne meniť farebné rozlíšenie parkovacích nálepiek. 

Ing. Kollár sa nevie stotožniť s faktom, že na rezidentských parkovacích miestach parkujú 
vozidlá s nebratislavským evid. číslom. Navrhol vydávanie parkovacích nálepiek iba rezidentom, 
ktorých vozidlá majú bratislavské evidenčné číslo. 

Poslanec V. Muránsky uviedol za príklad, že jeho syn je Staromešťan a má pridelené 
služobné vozidlo s evid. č. „MA", súkromné vozidlo nemá a návrhom Ing. Kollára by nemohol 
parkovať na rezidentských miestach. Ďalej navrhol parkovaciu kartu viazanú na meno. 

Ing. Rausová informovala komisiu, že pri súčasnej legislatíve môže mestská časť vyberať iba 
jeden poplatok za parkovaciu nálepku. Spoločnosť BPS Park, a.s. má stanovené rôzne poplatky 
pre rezidentov, ktorí vlastnia súkromné a ktorí služobné vozidlo. 

Ing. Ziegler navrhol preveriť počet platných parkovacích nálepiek vydaných na vozidlá 
zapožičané rezidentovi /bod a) formulára Pl /. 

Ing. Španková navrhla vydávanie parkovacích nálepiek k určitému dátumu (ako diaľničné 
nálepky). 



Uznesenie č. 17/2015: 

Komisia žiada prednostu miestneho úradu, aby zabezpečil úpravu pravidiel na vydávanie 
povolení na rezidentské parkovanie (parkovacie nálepky) iba pre vozidlá s bratislavským 
evidenčným číslom. 

Hlasovanie: prítomní: 1 O za: 3 proti: 5 zdržal sa: 2 nehlasoval: O 

Uznesenie nebolo prijaté. 

Uznesenie č. 18/2015: 

Komisia žiada prednostu miestneho úradu, aby vyčíslil počet platných parkovacích nálepiek 
vydaných na vozidlo zapožičané rezidentovi do užívania na súkromné účely /podľa bodu a) 
formulára Pl / za rok 2014. 

Hlasovanie: prítomní: 10 za: 10 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

V diskusii ďalej pokračoval zástupca mestskej polície p. Fabian, ktorý upozornil komisiu, že 
v súčasnosti je problém spoľahlivo zistiť priestupok, pretože podľa zákona musí byť parkovacie 
miesto označené zvislým aj vodorovným dopravným značením . Ďalej uviedol, že z parkovacieho 
miesta označeného IP 17a alebo l 7b (platené parkovisko) s modrou vodorovnou čiarou nie je 
možný odťah vozidla, je možné použiť len imobilizér. 

PaedDr. Oráčová tlmočila pochvalu obyvateľov Podtatranského ulice na vyznačené modré 
čiary. Poslankyňa podporuje označovanie prostredníctvom modrých čiar. 

Ing. Rausová a Ing. Denko informovali poslancov, že úrad bude pokračovať s vyznačovaním 
modrých čiar. 

Komisia sa ďalej venovala štatistike priestupkov mestskej polície. 

Uznesenie č. 19/2015: 

a) Komisia žiada prednostu miestneho úradu, aby vyžiadal od mestskej polície štatistiku 
priestupkov týkajúcich sa parkovania (príčina priestupku a spôsob riešenia) na celom 
území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto za rok 2014. 

b) Komisia žiada prednostu miestneho úradu, aby vyžiadal od mestskej polície štatistiku 
všetkých podnetov a hlásení týkajúcich sa parkovania (príčina priestupku a spôsob 
riešenia) v týždni od 22.6. do 26.6.2015. 

Hlasovanie: prítomní: 11 za: 11 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

Poslankyňa V. Remišová informovala komisiu o probléme parkovania na cyklistickom pruhu 
na Dunajskej ulici. Ing. Rausová sa podujala informovať Magistrát hl. mesta o nedostatočnom 
označení cyklotrasy na Dunajskej ulici, ktorý by tento problém mohol odstrániť. 

Predseda komisie navrhol operatívne vymeniť poradie rokovania o bodoch č. 2 a 3, s čím 
komisia všeobecne súhlasila. 



2. Dopravná situácia na Vrátňanskej ulici 

Bod č. 2 uviedla PaedDr. Oráčová, ktorú oslovili občania z okolia Vrátňanskej ulice. 
Problémom je úzky chodník v hornej časti, ktorý je nepriechodný najmä pre mamičky 

s kočiarom, starších ľudí. Ďalej uviedla, že ide o ulicu, ktorú používajú vozidlá najmä ako 
skratku na Križkovu ulicu, čím sa napríklad v rannej špičke snažia vyhnúť radu vozidiel na 
Hlbokej. Oslovila aj majiteľov garáží na Vrátňanskej ulici, ktorým by možné uzatvorenie ulice 
neprekážalo. 

Uznesenie č. 20/2015: 

Komisia žiada prednostu miestneho úradu, aby zabezpečil fyzické uzavretie komunikácie pre 
motorové vozidlá na Vrátňanskej ulici v križovatke s ulicou Fraňa Kráľa. 

Hlasovanie: prítomní: 8 za: 6 proti: O zdržal sa: l nehlasoval: 1 

3. Koncepcia Staromestských vianočných trhov 

Vicestarosta Ing. arch. Boháč predstavil koncepciu Staromestských vianočných trhov 
v nadchádzajúcej zimnej sezóne. Zdôraznil, že ide o vytvorenie vianočnej promenády, tzn. 
rozloženie stánkov po celej dÍžke Hviezdoslavovho námestia ako aj na Rybnom námestí, so 
zapojením prevádzok sídliacich na námestí, rôznych ministerstiev. Poslankyňa B. Oráčová 
poznamenala, že pódium umiestnené v blízkosti divadla ruší predstavenia konané v ňom. Podľa 
p. Boháča má byť pódium umiestnené chrbtom k divadlu. Na koncepcii sa stále pracuje a sú 
možné korekcie. 

Ing. arch. Boháč ďalej komisii predstavil predbežný návrh zonácie otváracích hodín 
prevádzok na území mestskej časti. Vysvetlil záujem mestskej časti vytvoriť lokality 
s regulovanou dobou otváracích hodín prevádzok podľa jednotných pravidiel. 

Uznesenie č. 2112015: 

Komisia berie na vedomie informáciu o koncepcii Staromestských vianočných trhov. 

Hlasovanie: prítomní: 7 za: 7 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

4. Rôzne 

Ing. Rausová predstavila zámer vytvorenia cyklistických protismeriek, ktoré už referát 
dopravy predrokoval s krajským dopravným inšpektorátom. Výsledkom budú projekty 
organizácie dopravy, ktoré budú predložené komisii dopravy. Ing. Rausová ďalej pripomenula 
dôležitosť osvety a informovania verejnosti o zamýšľaných projektoch. Mgr. Palko odporúča 
vyznačovať dopravné značenie až po oprave komunikácií (výtlky, prepady, nerovnosti, a pod.). 

V bode rôzne ďalej vystúpil Mgr. Palko s témou cyklotrasy na Radlinského ulici. Vyjadril 
nesúhlas s uvádzanými intenzitami automobilovej dopravy na Radlinského ul. v prezentácii 
Cyklokoalície z májového rokovania dopravnej komisie. Navrhol, aby materiály predkladané na 
rokovanie komisie boli doručované poslancom v určitom časovom predstihu (3 až 5 dní) vopred. 
Bc. Bútora reagoval, že problematika Radlinského a Floriánskeho námestia ešte bude 
diskutovaná na mnohých úrovniach. Komisia uznesením vyjadrila najmä podporu myšlienke 



vytvoriť adekvátne podmienky pre cyklistickú dopravu na Radlinského a revitalizovať 

Floriánske námestie. 

Predseda komisie ukončil rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

Čas zahájenia komisie: 15:30 
Čas ukončenia komisie: 18:30 

/ _,~---
Bc. Ivan BÚTORA v. r. 

predseda Komisie pre dopravu, manažment 
verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ : Ing. Katarína Rausová, telefón: 59 246 380 
e-mail : katarina.rausova@staremesto.sk 

Rozdeľovník: 

1. Mgr. Radoslav ŠTEVČÍK 

2. JUDr. Peter JESENSKÝ 
,.., 
_) . Bc. Ivan BÚTORA 

4. Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ 

5. Ing. Martin BORGUĽA 

6. Ing. Miroslav KOLLÁR, MHA 

7. Viktor MURÁNSKY 

8. Mgr. PaedDr. Barbora ORÁČOV Á, PhD. 

9. Mgr. Vladimír PALKO 

10. Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, M.A. ArtD. 

11 . Ing. Kristián STRAKA 

12 . Ing. Jana ŠPANKOVÁ 

13. Ing. Tomáš ZIEGLER 

14. Ing. Oliver PARADEISER 

15. Ing. V iliam DENKO 

16. p. Jozef HITKA 

17. referát organizačný 


